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Zadeva: Odgovori na svetniške vprašanja

IrenaVozlič:
— vprašanje na seji: preveriti število prometnih nesreč pri križišču Hofer

Cestni priključek TC Hofer na državno cesto Slovenske Konjice - Tepanje je bil določen v

postopku sprejetja Občinskega lokacijskega načrta Slovenske Konjice Center vzhod. Rešitev
cestnega priključevanja je bila kasneje še dodatno potrjena s pridobljenim soglasjem
takratnega Ministrstva za pomet, DRSC, območje Celje iz leta 2006.
Obstoječ priključek je zasnovan'kot trikrako križišče z levim zavijalnim pasom. Priključevanje
s parkirišča Hofer na državno cesto je zelo pregledno, poleg tega ni vidnih ovir (ograj,
oglasnih panojev), ki bi na območju križišča zmanjševali preglednost.
Prav tako je pred in za cestnim priključkom Hofer prometni znak, ki označuje začetek in

konec naselja Slovenske Konjice. To pomeni, da je na tem odseku državne ceste hitrost

omejena na največ 50 km/h.
Po našem mnenju je vprašanje pri prometnih nesrečah na območju obravnavanega odseka
bolj vprašanje upoštevanja cestno prometnih predpisov voznikov kot pa primernosti samega
priključka.

Jerne' Štroma'er:
- pobuda na seji: na javnih površinah naj se za kolesarje namestijo komplet orodja

»popravi si sam«

Predlog je vključen v okviru prijave na čezmejni Javni razpis Programa sodelovanja Interreg
V-A Slovenija-Hrvaška za obdobje 2014-2020, je bil v partnerstvu šestih partnerjev (tri na
slovenski strani in tri na hrvaški strani), prijavljen projekt Dediščina s kolesom — Doživljanje
čezmejne skupne dediščine in raznolikosti s kolesom.
V okviru projekta so predvidene naslednje aktivnosti:
- Izboljšanje standardov kolesarske infrastrukture
— Izvedba in ureditev dopolnitvene infrastrukture
- Zagotovitev kolesarjem prijaznih storitev - Postajališča za kolesarje ob poti

(predvidena postavitev postajališč za kolesarje ob poti s klopcami, koši, stojali za kolesa —

kolesarjem prijazna postajališča)
— (Kolesarska servisna točka: Vzpostavljene bodo kolesarske servisne točke, z
možnostjo pridobitve/izposoje kolesarske zračnice in polnjenje kolesarskih zračnic.
Skupna nit je omogočiti aktivno ohranjanje tisočletne dediščine, ki bo trajnostno dostopna s
kolesom, ter razvoj čezmejnega produkta z interpretativnim vodenjem skupnih zgodb



tisočletne zgodovine, od Pohorja do Varaždinskega območja, z izobraževanjem o tisočletnipodeželski dediščini.
Oblikovana bo skupna tematska dediščinska tura Od Pohorja do Varažinskega območja, kibo prepletala skupne tisočletne zgodbe dediščine preko kolesarskih stezRezultati razpisa bodo znani v mesecu juniju/juliju 2018.

- pisno vprašanje: informacije v zvezi z realizacijo neposrednega prenosa sejobčinskega sveta (Način zbiranja ponudb za izvedbo naročila, vsebina povpraševanja(nabor storitev), način izbora potencialnih ponudnikov?, Katere so bile prejeteponudbe po povpraševanju? Kakšno naročilo je bilo sklenjeno — pogodba oposlovnem sodelovanju (časovni okvir, dogovorjene cene)?, Ali je bil opravljenzapisnik o izboru ponudnika storitve?

Realizacija neposrednega prenosa sej občinskega sveta smo do konca leta dogovorili zobstoječim pogodbenim partnerjem na področju informiranja in komuniciranja z javnostjo insicer TV Celje, d.o.o,, zato nismo zbirali ponudb. Izvajalec po opravljeni storitvi izstavi računv znesku 250€ + DDV. Znesek vključuje live stream seje na You tube kanal ObčineSlovenske Konjice ter posnetek seje na DVD.
Račun TV Celje, št. 138/2018 lahko vpogledate pri direktorici občinske uprave.

Odgovore zbrala:
Mojca Repnik
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Zadeva: Taki smo, a ne?
Priloge: KONJIŠKI PRORAČUN MALCE DRUGAČE.docx

Lepo pozdravljena, katera koli že boš to prva prebrala. Najverjetneje boste to vi, Mojca.

Pošiljam vam pisanje, ki sem ga pred časom naslovil na konjiške NOVICE, menda glasilo vseh občanov moje občine
pa še kakšne sosednje. Niso objavili. Jasno. Le kdo bi hotel razgaliti sebe, svoje šibke točke in še koga, ki mu služi.

Tudi, ko sem ga po navodilu urednika »uredil« po 30 vrstic, iz tega ni bilo nič. Želel bi, da to besedilo priložite h

gradivu za naslednjo sejo OS z namenom, da bi nas take vsebine opozarjaie nato, kako se ne dela (manipulira) in
govori ali piše eno, dela pa povsem drugo. Ko bomo vsak pri sebi razčistili nekatere stvari in se ob tem zamislili, si
bomo veliko bliže. Vsaj upam. Pisanje lahko objavite skupaj stem uvodom.

Prijazne prihodnje dni
Peter Štefanič



KONJIŠKI PRORAČUNMALCEDRUGAČE

(ali: zakaj smo se vzdržali)

Zadnjičmi je prišel v roke reklamni letakNagrajujemo zvestobo konjiških
Novic in Radia Rogla. V oči sta mi padla stavka: »Da bi bili na tekočem z
informacijami, potrebujete kakovosten vir. Zanesljiv, objektiven in dostopen.«
Potem pa sem V zadnji lanski številki Novic prebral poročilo novinarja Jureta
Memika, ki je poročal z decembrske seje Občinskega sveta, ko smo svetniki
sprejemali občinski proračun. Takole je zapisal: »Slabih 13 milijonov evrov oz. z
reprogramiranimi krediti nekaj več kot 14 milijonov evrov bo naslednje leto
znašal konjiški občinskiproračun. Takšen predlog so prejšnji četrtek na zadnji
letošnji seji sprejeli občinski svetniki. «
No, pa smo tam, ko se nam samo po sebi vsili vprašanje o resnično
kakovostnem, zanesljivem in objektivnem viru informacij, o katerem je beseda v
letakuNagrajujemo zvestobo. Za tako zastavljen proračun namreč nismo
glasovali vsi občinski svetniki. Nekateri (SMC) smo se vzdržali, ker ni bil
upoštevan naš predlog o razmeroma skromnem znesku za subvencioniranje cen
vrtcev kot pomoč mladim družinam, če bi se znašle v denarni stiski zaradi
kredita za nakup stanovanja. Predlog oz. pobuda za to je bila na občino
posredovana pravočasno, a odgovor kaj klavrn: »Ob obravnavanju vašepobude
v zvezi s subvencijo v vrtcu smo ugotovili, da občina že nudi nekaj spodbud oz.
ugodnosti na področju subvencioniranja otroškega varstva, zato se za dodatne
spodbude nismo odločili. « Predlog je bil jasen. Pobuda svetnika SMC Tomaža
Lajnščka je bil bolj povpraševanje, kakšen bi bil finančni učinek na letni ravni,
če bi tudi v Konjicah sledili nekaterim občinam v Sloveniji in na tej podlagi
subvencionirali cene v vrtcih za mlade družine v stiski. Opisani so bili tudi
nekateri primeri. Sledili so še primeri, ki kažejo, da ne gre za kakšna pretirana
sredstva. Ob tem so na občini seveda pozabili zapisati, da se je oskrbnina v
vrtcih v tem mandatu podražila najmanj dvakrat. Seveda na račun staršev.
Na sejije bilo pred sprejetjem proračuna slišati (v povzetku) tudi tele
(Štefaničeve — SMC) besede: »Zapomožni nogometni stadion smo namenili
nekaj sto tisoč evrov, 20, morda 30 tisoč evrov, namenjenih mladim družinam,
če bi se zaradi najetih stanovanjskih kreditov znašle v stiski, pa nimamo. Vsi na
desni ste glasni in polni besed: za otroke gre. Povejte, kdo bo tekalpo stadionu,
če zaradi težav mladih ne bomo imeli otrok. SDSje v predvolilnem letaku v 19.
točki kot obljubo zapisala: Pomoč mladim družinam. « A od tega nič.



K temu lahko dodam še dva stavka iz uvodnika, ki gaje za prvo letošnjo
številko Novic napisal poslanec v Državnem zboru, član SDS Bojan Podkrajšek.
Takole se glasita: »Na našem skupnem potovanju V letu 2018 naj ne bo nihče
odrinjen Ko delamo ob novem letu obračune in načrte za prihodnost, se
spomnimo tudi ljudi v stiski, dajmojim prijateljski prostor v svojih načrtih in jim
ponudimo pomoč_«

Ja, veliko lepih besed in obljub, a malo ali nič konkretnih dejanj, ki bi jih bilo
mogoče razbrati iz proračuna. Zgolj zavaj anje. Toliko o objektivnosti poročanja
v zvezi s proračunom (in še s čim). Na koncu seje se je zgodilo tudi to, kar pa je
poročevalec 5 seje zaradi kakovosti, zanesljivosti in objektivnosti poročanja
verjetno preslišal, ali pa se muje stvar zdela nepomembna. Torej: Tako kot že
kakšno leto prej so tudi tokrat pred novim letom otroci iz konjiškega vrtca in
loške osnovne šole poslali občinskim svetnikom simpatična in domiselna darilca
z voščilom, ki so jih izdelali ob pomoči vzgojiteljic in učiteljic/učiteljev. Svetnik
SMC (spet Štefanič) seje v imenu vseh svetnikov zahvalil otrokom za prijaznost
in jim — prav tako v imenu vseh svetnikov — prek predstavnikov omenjenih
ustanov zaželel srečno mladost.

Ne gre zgolj za empatij 0, ki jo nenarejeno posedujejo in znajo pokazati, žal, le
redki v realnem svetu, pač pa za željo, da bi bili opaženi vsi, ne glede na starost,
vero, strankarsko pripadnost ..., ki jim je za dobrobit domovine in vseh, s
katerimi živijo. Ne pa takih, ki skušajo gospodovati zgolj z lepimi besedami na
papirju ali v govoru, ko gre ali bo šlo za privabljanje volivcev. Koliko pomeni
otrokom spoznanje, da so bili opaženi, pohvaljeni in deležni prijaznih besed za
svoje prisrčno ravnanje, in da so bili celo v časopisu, naj presodi vsak bralec
sam. Njihovi starši in tudi drugi bodo vedeli za dogajanje v občini, kraju. Kot
pač piše v letaku Nagrajujemo zvestobo.

Doslej niti v enem poročanju 5 seje Občinskega sveta v zadnjih letih nisem
zasledil (morda sem prezrl?), da so bili svetniki iz tako imenovane opozicije
argumentirano proti ne najbolj primernim rešitvam, ali da so bili brez potrebe
preslišani/preglasovani njihovi dobri ali boljši predlogi. Skoraj praviloma se je
to dogajalo ob sprejemanju proračuna, pa tudi ob drugih priložnostih, predvsem
ko je šlo za denar. Izgovor, da je potreb veliko, denarja pa vedno premalo, je
plehek in obrabljen. Ga je, kolikor ga pač je. Gre pa za to, kako je razporejen in
čemu je namenjen. A smo doma kdaj rekli, da bomo kupili razkošen avto, zato
pa varčevali pri hrani, otroke pa prepričali, da se da tudi s številko ali dvema
manjšimi in pošvedranimi čevlji hoditi?

Ob branju besedila pod naslovom Za novorojenčka 200 evrov človek ne ve, ali
bi se smejal ali zgražal. Seveda najprej pomisliš na obliž ali pa na metanje peska



V oči. Stavek »Za spremembo so se odločili, da ohranijo realno vrednost
omenjenepomočirr, je najmanj smešen. Vsem, ki so izumili to modrost, v
vednost: tudi v času (10 let) evra poznamo inflacijo. Zvemo, da občina poleg
denarja novorojencem velikodušno podari še knjigo. Lepo. Da se bo
novorojenec naučil brati že v zibelki in se še česa naučil, zlasti če ima knjiga
naslov Kako preživeti z veliko obljubami in malo denarja.

Nekaj več pa se skriva pod dejstvi— seje v živo. Z drobnimi, komaj vidnimi
črkami (včasih smo jim v tiskarstvu rekli nonparej ali pa perla), je pravzaprav
zapisana velika stvar. Obnovljen poslovnik občinskega sveta in zlasti njegov
novi 48. člen namreč dovoljuje, da bo odslej prek ustreznih tehničnih sredstev
mogoče spremljati seje občinskega sveta v živo. Občani se bodo (v tej novi
dejanski transparentnosti) lahko (»iz prve roke« in takoj) sami prepričali, kdo
dela bolj in kdo manj v njihovo korist. Še več: iz kakovostnega vira bodo
zagotovo dobili zanesljive in objektivne informacije, na podlagi katerih si bodo
lahko oblikovali lastno mnenje.

Občinski svetnik SMC

Peter Štefanič
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Delovni čas pošte 3215 Loče

Spoštovani župan gospod Miran Gorinšek,

prejeli smo vaš dopis št. 092-0002/201 8-2 (121), ki se nanaša na delovanje poslovalnice pošte
v Ločah. V nadaljevanju vam podajamo pojasnila glede delovnega časa pošte 3215 Loče.

V Pošti Slovenije smo z 8. oktobrom 2017 uvedli nove delovne čase večjega števila pošt. Delovne
čase posameznih pošt smo spremenili na podlagi opravljene analize delovnih časov pošt, kije bila

narejena v povezavi v uveljavitvijo Splošnega akta o spremembah in dopolnitvah Splošnega akta
o kakovosti izvajanja univerzalne poštne storitve, ki ga izdaja Agencija za komunikacijska omrežja
in storitve RS (Ur. l. RS, št. 14/2017), ki med drugim določa, da mora pošta vsaj enkrat na teden
poslovati 2 uri po 16. uri (prej po 15. uri), pri čemer smo upoštevali število storitev, ki so v

upadanju ter posledično preverili ustreznost organizacije dela in omrežja.

Delovni časi posameznih pošt Pošte Slovenije za stranke so glede na velikosti pošt, obseg
njihovega prometa, število gospodinjstev, ki jih pokrivajo in glede na funkcije, ki jih opravljajo,
razvrščeni v različne tipe delovnih časov oziroma so različno dolgo odprte.
Neprekinjen delovni čas imajo samo večje pošte v Sloveniji ostale poslovalnice imajo glede na
svojo velikost krajši delovni ćas — deljen delovni čas Pošta 3215 Loče trenutno posline z deljenim
delovnim časom in sicer:
ponedeljek, sreda, petek od 8.00 do 10.30 in od 14.30 do 17.00 ure,
torek, četrtek od 8.00 do 10.30 in od 14.30 — 18.00 ure,
sobota — zaprto.
Daljši oz. neprekinjeni delovni čas imajo le največje pošte v Sloveniji.

V Pošti Slovenije učinke sprememb delovnih časov spremljamo skozi obisk strank v posameznih
časovnih oknih in po potrebi izvajamo nadaljnje prilagoditve delovnih časov.
S prenovljenimi delovnimi časi še naprej ohranjamo ustrezno dostopnost poštnega omrežja za
uporabnike in zagotavljamo predpisano kakovost univerzalne poštne storitve vsem prebivalcem v

Republiki Sloveniji.

&— †. Pošta Slovenije d.o.o.
' Okrožno sodišče v Mariboru Maticna stevxlka druzbe 5881447000 Šlfra dejavnnsh 53 100 Predsednik nad: sveta dr Ales Groznik

AE Osnovni kapital 121 472 452 € TRR 11451 50001110 557 TRR usinosm 1026 564 TRR 0225 0001 6990 351
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Delovni čas pošte 3125 Loče je usklajen z Zakonom o poštnih storitvah (ZPSto—Z, Ur. l. RS, št.51/2009, 77/2010, 40/2014(ZlN-B) in 81/2015, dostopnem na spletni strani u\n,w,voogt_5__;_ in vprostorih pošt ) ter Splošnim aktom o kakovosti izvajanja univerzalne poštne storitve (Ur. l R3, št.47/2010, 14/2017), ki predpisuje, da je minimalni odpiralni čas pošte za uporabnike poštnihstoritev vsak delovni dan dve zaporedni uri, od tega vsaj enkrat na teden v popoldanskem času
po 16. uri.

Lep pozdrav,

Pripravila; Ivanka lapuh ,
19/1 ij

mag. Darjaj ijJ'kbec
direktorica Področja tehnololgije in globalne logistike


